
Juridiska föreningens styrelsemöte
Tisdag den 17 oktober 2023

1. Mötets öppnande
Mötet öppnades av ordförande Elin Thorin.

1.1. Närvaro
Ordförande Elin Thorin Närvarande

Vice ordförande Anton Eriksson Närvarande

Ekonomiansvarig Albin Arousell Närvarande

Marknadsansvarig Klara Brändström Närvarande

Utbildningsansvarig Olof-Petter Häggström Frånvarande

Vice utbildningsansvarig Ludvig Andersson Närvarande

Informationsansvarig Amanda Stålnacke Närvarande

Sportmästare Elias Bustamante Sävlind Närvarande från punkt 4

Klubbmästare Karolina Landmark Närvarande

Chefredaktör för de Facto Ella Rönnbäck Närvarande

1.2. Val av justerare
Till justerare valdes Ludvig Andersson och Ella Rönnbäck.

1.3. Godkännande av dagordningen
Dagordningen godkändes.

1.4. Godkännande av föregående protokoll
Protokoll från 2023-10-10 godkändes.

2. Rapporter

2.1. Juristens dag
Projektansvariga informerade om att det sker mycket arbete bakom kulisserna just nu men att allt
flyter på väl.
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2.2. Utbildningsansvarig
Utbildningsansvarig, genom vice utbildningsansvarig, informerade om att ett sammanträde med
JURO[Juris studerandes riksorganisation] hållits lördagen den 14 oktober i Uppsala.

Flera frågor som kan vara av vikt för utbildningsbevakningen även lokalt i Umeå i närtid men även
för kommande juriststudenter lyftes.

Information från JURO presenteras bl.a löpande genom Studierådets protokoll som finns att hitta på
JF:s hemsida.

3. Beslutsärenden

3.1. Beslut om kostnad för kickoff med JD
Projektansvariga vill ta ett beslut om en kostnad på 5 960 kr avseende kickoff på megazone för alla
arbetsgrupperna.
Styrelsen godkände beslutet.

4. Diskussionspunkter

4.1. JF-åsikt
Styrelsen har fått in en JF-åsikt från en medlem som undrar hur JF kan hålla i en halvvägssittning där
bara en termin får komma. Medlemmen skriver att JFs event borde vara för alla medlemmar och även
prioriteras därefter att alla ska få vara med. Medlemmen lyfter även att halvvägssittningen tidigare år
inte varit ett JF-event och medlemmen förstår därför inte varför vi nu gör det till ett JF-event när inte
alla medlemmar är inbjudna på lika premisser. Medlemmen skriver att det är riktigt dåligt.

Styrelsen tackar för åsikten. Vi har fört diskussioner om klubbmästaren med hjälp av sitt utskott ska
hjälpa till att anordna den halvvägssittning som enligt tradition hålls varje år. I dessa diskussioner har
det som medlemmen lyft i sin åsikt diskuterats. Vi förstår vart åsikten kommer ifrån då vi i mångt och
mycket försöker att tillgodose alla medlemmars intressen. Tyvärr är det så att alla JF:s evenemang inte
kan rikta sig till alla medlemmar, som exempel examensbanketten. För många ter det sig nog mer
naturligt att de som inte tar examen inte får gå på den banketten än vid en halvvägssittning, vilket vi
förstår. Vidare riktar sig finsittningen endast till dem som deltagit under insparken.

Att ha en halvvägssittning är som tidigare nämnt tradition, som vi vill att alla T5or ska kunna gå på då
det är en milstolpe att nå. Genom att vi anordnar sittningen har vi möjlighet att marknadsföra den via
våra kanaler, vilket förhoppningsvis gör att det når ut till alla T5:or. Det har skett att denna
information inte nåtts av alla som gått termin 5 och därmed inte kunnat deltaga, vilket vi har velat
undvika. Det är även fördelaktigt att ha sittningen genom JF då vi på så vis får de förmåner som
avtalet med Rouge medger. Sittningen är till självkostnadspris och det påverkar inte vår budget. Det
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enda som påverkas är Klubbmästarens och eventutskottes tid. Ytterligare har klubbmästaren frågat om
det är någon i kursen som tänkt styra upp halvvägssittningen men då ingen sagt att de vill det har vi
utifrån ovanstående tagit beslutet. Vi vill tillägga att alla som genomför T5 i framtiden kommer få
delta på sin halvvägssittning. Alla är välkomna på eftersläppet!

5. Informationspunkter

5.1. Nomineringar till styrelsen
Ordförande vill informera om att valberedningen nu har gått ut med sina nomineringar till styrelsen
för verksamhetsåret 2024. Ordförande vill även informera om det kommande medlemsmötet på
måndag den 23/10 kl. 17.00 i lindellhallen 2, där nya styrelsen kommer väljas in och uppmanar alla
medlemmar att komma och närvara under medlemsmötet!

5.2. Halvvägssittning och T1:ornas tentafest
Klubbmästaren vill informera om att det kommer att hållas en halvvägssittning för termin 5 den 20
oktober på Rouge kl.18:00 samt efterföljande tentafest där alla medlemmar är välkomna att delta. För
mer information se inlägget på vår Instagram och i Facebookgruppen “Juristprogrammet Umeå”.

Vidare kommer T1:ornas tentafest att hållas på Rouge den 27 oktober, mer information om den
kommer inom kort via våra kanaler.

6. Övriga frågor

6.1. Inga övriga frågor

7. Mötets avslutande
Ordföranden avslutade mötet.

Vid protokollet,

Amanda Stålnacke,
Informationsansvarig och protokollförare

___________________________ ___________________________
Justerat, Ella Rönnbäck Justerat, Ludvig Andersson
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